

小一學童牙科保健事宜

敬啟者：

粉嶺學童牙科診所已為本校小一學生安排了 2020-2021 年度的牙科檢查服務，請各位家長注意下列事項：

1. 預約的日期和時間

日期	檢查時間
27-1-2021 (星期三)	9:45am -11:10am

2. 當天小一網上課堂全部取消

3. 到診前請留意學童牙科服務網頁有關最新的服務安排

(https://www.school dental.gov.hk/wsmile/whatsnew_c.html)

若家長(陪診人士)或學生有以下任何一項情況，請不要應診。另外，學生如有其他原因未能前往檢查，請聯絡粉嶺學童牙科診所(電話 2639 4646)安排改期：

3.1 現在或過去 14 日有以下病徵：

- a. 發燒($\geq 37.5^{\circ}\text{C}$)
- b. 咳嗽、呼吸困難
- c. 肌肉痛、頭痛、精神混亂
- d. 喉嚨痛、流鼻水
- e. 胸口痛、作悶、嘔吐、肚瀉
- f. 味覺或嗅覺異常

3.2 過去 14 日

- a. 到過香港以外的地方
- b. 在沒有防護裝備下，到訪過醫院
- c. 有接觸過 2019 冠狀病毒病懷疑或確診患者
- d. 居住的同一幢大廈或上課的學校或工作地點有 2019 冠狀病毒病確診患者

3.3 家長(陪診人士)或學生的共同居住人士現正接受強制檢測、強制檢疫隔離或因緊密接觸引致的醫學監察

3.4 過去 5 日，家長(陪診人士)或學生曾接受冠狀病毒病核酸測試並尚在等候測試結果

4. 請家長自行帶子女到牙科診所應診，及帶備本校手冊

5. 牙科診所會為學生提供口腔檢查及簡單的治療，過程不會使用涉及產生飛沫的牙科儀器，例如超聲波洗牙機等

6. 所有訪客必須自備及佩戴口罩並接受體溫檢查，學生及陪同家長須填寫健康申報表

7. 粉嶺學童牙科診所地址：新界粉嶺璧峰路 2 號粉嶺健康中心二字樓

如有任何查詢，請致電 2639 4646 與牙科診所助理文書主任黎小姐聯絡或可致電 2476 2414 與黃霏嵐老師聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年一月二十日

(此通告不設回條部分)

Primary One Dental Care Service Appointment

Dear Parents/Guardians,

Fanling School Dental Clinic has arranged 2020-2021 dental check-up service for our Primary One students. Parents are kindly requested to pay attention to the followings:

1. Date and time of appointment

Date	Appointment Time
27th January, 2021 (Wednesday)	9:45am –11:10am

2. **All P1 Zoom classes that day will be cancelled.**

3. Please pay attention to the **School Dental Service Website** for the latest arrangements.

(https://www.school dental.gov.hk/wsmile/whatsnew_c.html)

If the parent (accompanying person) or student has any of the following conditions or you have any other reasons, please **do not attend** the consultation and contact the Fanling School Dental Clinic (Tel 2639 4646) to arrange a schedule:

3.1 The following symptoms are present or in the past 14 days:

- Fever ($\geq 37.5^{\circ}\text{C}$)
- Cough, difficulty in breathing
- Muscle pain, headache, confusion
- Sore throat, runny nose
- Chest pain, nausea, vomiting, diarrhea
- Abnormal taste or smell

3.2 Past 14 days

- Have visited places outside Hong Kong
- Visited the hospital without protective equipment
- Have been in contact with suspected or confirmed patients with COVID-19
- There is a confirmed patient of COVID-19 in the same building or school or workplace where you live

3.3 The parent (accompanying person) or the co-resident of the student is currently undergoing compulsory testing, compulsory quarantine or medical surveillance due to close contact.

3.4 In the past 5 days, parents (accompanying persons) or students have undergone a nucleic acid test for coronavirus disease and are still waiting for the test results.

4. **Parents are requested to bring their children to this clinic for consultation and bring along the school Handbook.**

5. The clinic will provide students with oral examination and simple treatment. The process will not use dental instruments that produce droplets, such as ultrasonic scalers, etc.

6. All visitors must bring and wear masks and undergo temperature checks. Students and accompanying parents must fill in a health declaration form

7. Fanling School Dental Clinic Address:

2/F FANLING HEALTH CENTRE, 2 PIK FUNG ROAD, FANLING, N. T.

If you have any enquiries, please contact Ms. Lai, Assistant Officer of the Dental Clinic at 2639 4646 or Miss Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

(This E-notice does not have a reply slip part)